

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 18-11-2025 02:38:45 PM</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 18-11-2025 02:38:45 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of UNITED FINANCIAL INVESTMENTS was held on 11:00 On 18-11-2025 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 99.40%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة المتحدة للاستثمارات المالية بتاريخ 18-11-2025 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في زووم وبنسبة حضور 99.40%.</p>
<p><b>Subject: Decreasing the company's Capital</b></p>	<p><b>الموضوع: تخفيض رأس المال</b></p>
<p>The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 21160714 to 9000000 through:</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 21160714 سهم/دينار إلى 9000000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Decrease Method</b></p>	<p><b>طريقة تخفيض رأس المال</b></p>
<p>Amortization of the accumulated losses</p>	<p>إطفاء الخسائر المتراكمة</p>
<p>Approval is granted to reduce the company's subscribed capital by the full amount of the company's outstanding losses as of September 30, 2025, totaling (12,160,714) dinars, for the purpose of offsetting these losses. Following the completion of the capital reduction procedures, the company's authorized and subscribed capital will be as follows: - Authorized capital: (25,484,685) dinars/share. - Subscribed capital: (9,000,000) dinars/share.</p>	<p>الموافقة على تخفيض رأسمال الشركة المكتتب به بمقدار كامل أرصدة الخسائر في الشركة كما هي بتاريخ: 2025/9/30 والبالغة (12,160,714) دينار لغايات إطفاء هذه الخسائر، وليصبح رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب به بعد استكمال إجراءات تخفيض رأسمال الشركة المكتتب به على النحو التالي: - رأسمال الشركة المصرح به (25,484,685) دينار/سهم. - رأسمال الشركة المكتتب به (9,000,000) دينار/سهم.</p>
<p><b>Subject: Other</b></p>	<p><b>الموضوع: آخر</b></p>
<p>Approval is granted for the acquisition of Al Hikma Financial Services LLC, registered with the Companies Registrar under number (9864) in the Limited Liability Companies Register, in accordance with the provisions of Article (222/B) of the applicable Companies Law. Approval is also granted for the acquisition of the partners' shares therein, and authorization is granted to the company's Board of Directors to determine the purchase price for all shares in Al Hikma Financial Services LLC, with all necessary powers to execute the share purchase and complete all related procedures. Approval is granted for the acquisition and purchase of all</p>	<p>الموافقة على تملك شركة الحكمة للخدمات المالية ذ.م.م. والمسجلة لدى مراقب الشركات تحت الرقم (9864) في سجل الشركات ذات المسؤولية المحدودة وفقا لأحكام المادة (222/ب) من قانون الشركات النافذ، والموافقة على تملك حصص الشركاء فيها وتفويض مجلس الإدارة في الشركة بتحديد سعر الشراء لكامل الحصص في شركة الحكمة للخدمات المالية ذ.م.م. ووكافة الصلاحيات اللازمة لتنفيذ شراء الحصص واستكمال كافة الإجراءات بالخصوص. الموافقة على تملك وشراء كامل الحصص المكونة لرأسمال شركة المركز المالي الدولي ذ.م.م. والمسجلة لدى مراقب الشركات تحت الرقم (531) في سجل الشركات ذات المسؤولية المحدودة، وتفويض مجلس الإدارة في الشركة</p>

shares constituting the capital of International Financial Center LLC, registered with the Companies Registrar under number (531) in the Limited Liability Companies Register. Authorization is granted to the company's Board of Directors to determine the purchase price for all shares in International Financial Center LLC, with all necessary powers to execute the share purchase and complete all related procedures. The Board of Directors is authorized with all necessary powers to implement the resolutions of this meeting, and is empowered to take all necessary actions, without exception, to conclude and sign all required documents, contracts, agreements, bonds, and offers.

بتحديد سعر الشراء لكامل الحصة في شركة المركز المالي الدولي ذ.م.م وبكافة الصلاحيات اللازمة لتنفيذ شراء الحصة واستكمال كافة الإجراءات بالخصوص. تفويض مجلس الإدارة بكافة الصلاحيات اللازمة لتنفيذ مضمون القرارات وفقا لهذا الاجتماع وبحيث يكون للمجلس كافة الصلاحيات باتخاذ كافة الإجراءات اللازمة دون استثناء لأبرام وتوقيع كافة الوثائق و العقود والاتفاقيات والسندات والعروض اللازمة لذلك.

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: تسنيم دماطي

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: تسنيم دماطي